



Adresse: Nygårdveien 36  
Poststed: 8120 Nygårdsjøen  
Telefon: 97 64 08 98  
E-post: [nordlandsk@gmail.com](mailto:nordlandsk@gmail.com)

Leder: Øystein Skogstad

## Referat styremøte 8. juni 2023.

*Møtet ble avholdt kl 19:00 på Teams.*

Følgende deltok: Øystein Skogstad, Mikael Østensen, Linda Hågensen, Gunnar Nordgård og Inger Broen.

Møteleder var Øystein Skogstad.

### **Sak 33**

Det kan se ut som at enkelte av deltagerne på trenerkurset i fjor vår på Mo, ikke har husket å sende inn treningslogg for godkjenning av trenerstatus. Inger følger dette opp med deltagerne.

### **Sak 34**

Nasjonalt dommerkurs pistol Brønnøysund. I ettertid ser vi at man må sørge for at deltagerne må vise til at digitalt innføringskurs er bestått av nok antall deltagere i god tid før man gjennomfører kurset. Likeledes må vi innføre at deltagerne betaler kursmateriell selv direkte etter bestilling fra NSF.

### **Sak 35**

Unntatt offentlighet.

### **Sak 36**

Linda har hørt med BSSK om å arrangere KM felt i løpet av høsten, og klubben stiller seg ikke avvisende til dette. Inger tar opp internt med Steigen PK om å arrangere KM luftpistol senere i år.

Ingen avklaringer rundt KM bane pistol.

### **Sak 37**

NNM leirdue avholdt i Finnmark, og til neste år blir det Troms som arrangerer. Nordland skal arrangere i 2025. Ingen KM i Nordland i år, men det jobbes med å få arrangør på banen i 2024.

### **Sak 38**

Styret søker om midler for å arrangere Feltdommerkurs pistol våren 2024.

### **Sak 39**

Vi avventer fortsatt svar fra NSF om instruktør til Dommerkurs leirdue i Bodø i oktober. Så snart dette er avklart, går vi bredt ut med informasjon om kurset. Inger purrer NSF.

### **Sak 40**

Leder sørger for at enhetsregisteret blir oppdatert med korrekt styre.

### **Sak 41**

Kontrollkomiteens årsberetning for 2022 ble gjennomgått, og sekretæren påpekte at bemerkninger rundt purring på møterefater var unyansert. Gunnar skriver en kort forklaring for å få beretningen eventuelt korrigert.

### **Sak 42**

Linda søker NIK om tilskudd til særkretser.

### **Sak 43**

Teams møte 14. juni mellom NSF og kretslederne vil tydeligvis forsøke å blåse liv i regionlagene (landsdelslag). Vi stiller oss ikke avvisende til dette, og leder orienterer oss på neste styremøte. Samme møte vil også diskutere Klubb/Krets lederkonferanse til høsten. Vi støtter dette.

### **Sak 44**

Flere klasser har medført en stor administrasjon i innkjøp av lagsplaketter til KM, og sannsynligvis etter hvert også NNM. Vi diskuterer saken videre og tar sikte på endring av statutter på neste Kretsting. Vi må også diskutere dette med Troms og Finnmark.

### **Sak 45**

Retningslinjer for å benytte avsatte midler til «Aktiviteter og tiltak» utsettes til neste møte. Vi må også diskutere retningslinjer for støtte til aktive.

### **Sak 46**

Øystein tar opp med NSF i møte 15. juni med problemer rundt Rubic som medlems system. Vi stiller også spørsmål om vi kan stole på antall medlemmer Nordland Skytterkrets har i dag, da ting tyder på avvik.

Møtet avsluttet 21:35

Gunnar Nordgård

Sekretær Nordland Skytterkrets

